
 

 

 

 

 

 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders Hoorn 

Betreft: Parkeerproblematiek en bekeuring bij het Transferium Hoorn door parkeren 

buiten de parkeervakken 

Hoorn, 1 november 2024 

 

Geacht college, 

 

Graag willen wij de volgende vragen stellen: 

 1. Bent u op de hoogte van de boetes die op 31 oktober zijn uitgedeeld aan bezoekers van het Transferium 

Hoorn omdat alle reguliere parkeerplaatsen bezet waren, mede als gevolg van de herfstvakantie en de 

werkzaamheden aan station Kersenboogerd? 

 2. Was u bekend met de werkzaamheden aan station Kersenboogerd? Zo ja, welke stappen heeft u extra 

ondernomen om hierop te anticiperen? 

 3. Waarom is er in deze drukke week geen tijdelijke maatregel getroffen om rekening te houden met het 

capaciteitsprobleem, waardoor gezinnen geen andere keuze hadden dan buiten de parkeervakken te 

parkeren? 

 4. Waarom heeft het college ervoor gekozen om, naast de scanauto, ook handmatig te bekeuren? Wat was 

de reden om extra handhavingscapaciteit in te zetten in een week waarin sprake was van duidelijk 

verhoogde vraag en beperkte parkeeropties? 

 5. Is het college bereid om coulant om te gaan met boetes die in de afgelopen vakantieperiodes zijn 

uitgedeeld, wanneer de capaciteit van het Transferium duidelijk onvoldoende was om aan de vraag te 

voldoen? 

 6. Beschikt het college over gegevens van het Transferium die inzicht geven in de bezettingsgraad tijdens 

onder andere vakantieperiodes? Zijn deze gegevens te gebruiken om flexibiliteit in het parkeerbeleid te 

verbeteren en onnodige boetes in de toekomst te voorkomen? 

 7. Bent u bereid om in vakantieperiodes proactief extra informatie te verstrekken aan bezoekers over de 

verwachte bezettingsgraad? 



 

 

 8. Welke stappen gaat het college ondernemen om te voorkomen dat dergelijke situaties zich in de 

toekomst herhalen? 

 

In afwachting van uw reactie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Kholoud Al Mobayed   Fractie Sociaal Hoorn 

Marieke Rijk               Fractie Tonnaer 


